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 چکیذُ

٠ً زض  ٦ؿ٨٘ٗبُ٘بس .ٝاهغ اؾزؾ٨طػبٙ  بٝض٥ ق٢طؾشبٙق٘بّ ذزذشط ٝ زض  –ثرك٦ اظ ً٘بٙ ٗبُ٘ب٦٧ اض٠٨ٗٝ  ٗحسٝزٟ ٗٞضز ٗغبٓؼ٠

.  زض ا٧ٚ ٗحسٝزٟ ثٞزٟ اؾز ٥علا، ؾطة ٝ ضٝ جسٙ،٨اظ ػ٠ٔ٘ ٗؽ، ٗٞٓ ١٦٧ب ٦٧ظا ضخ زازٟ، ١٘طاٟ ثب ًب٠ٛ ي٨ؾٜٞظٝئ ٦ً٘بٙ زض ع ٧ٚا

ٝ اٛجبقنش٦ِ عنلا،    ٧ي ٗحسٝزٟ ا٨ٗنسثرف اظ اٛشكنبض    نٞضر ُطكز ٠ً زض ٛش٨ؼ٠ ظ٨ٗٚ قٜبؾ٦ ًب٦ٛ ؾ٨ِٜٚ ٝ  ،ٗغبٓؼ٠ غئٞق٦٘٨

ٛش٨ؼن٠ كؼب٨ٓش٢نب٥   زض اٛشكنبض عنلا ٝ ًب٢٨ٛنب٥ طب٧ٞٛن٠ ؾنطة       احش٘نبلا  .ؾبظ٥ ثطػب٦٧ اظ ؾطة قٜبؾب٦٧ ٝ ٗؼطكن٦ قنسٟ اؾنز    ًب٦ٛ

 .اؾزظا٦٧ ثٞهٞع د٨ٞؾش٠  سطاٝضسٚ  ٝ)چك٠٘ ١ب٥ آثِطٕ( ٨١سضٝسطٗب٦ٓ 

 زذشط - ًٔ٘بر ٨ًٔس٥ : غئٞق٦٘٨، ًب٦ٛ ؾبظ٥ ٗؽ، ؾطة ، علا ، ً٘بٙ ٗبُ٘ب٦٧ اض٠٨ٗٝ
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Abstract 

The study area is part of Urmia-Dokhtar magmatic arc located in northeast of Sirjan city. The magmatism that 

occurred during the Cenozoic arc was associated with minerals such as copper, molybdenum, gold, lead and zinc. In 

this area, geochemical, heavy minerals and geological studies have been carried out and as a result a promising 

range of gold emission and accumulation has been identified and introduced for lead mineralization. The release of 

gold and lead secondary minerals is likely due to hydrothermal activity (hot springs) and travertogenesis. 
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اؾز. ا٧ٚ ٜٗغو٠، ث٨ٚ عّٞ  ؾ٨طػبٙ هطاض ُطكش٠ ٨ًٔٞٗشط٥ ق٘بّ ذبٝض٥ ق٢طؾشبٙ 24زض  زٟ ٗٞضز ٗغبٓؼ٠ٗحسٝ
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